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A IDEME ĎALEJ....

I keď už uplynuli štyri mesiace od komunálnych volieb, dovoľujem
si ešte raz vysloviť poďakovanie všetkým tým spoluobčanom, ktorí
mi vyslovili dôveru a zvolili ma opätovne za starostu obce. Zároveň
chcem ubezpečiť i všetkých ostatných, že ciele, ktoré sme si stano-
vili do ďalšieho obdobia, sa budeme snažiť splniť v plnom rozsahu. 

Úvodom si dovolím pripomenúť, že na môj návrh obecné zastu-
piteľstvo zvolilo za môjho zástupcu
pána Jozefa Húserku. S menami
členov jednotlivých komisií sa
máte možnosť zoznámiť v inej
časti týchto novín. Som presved-
čený, že skončilo obdobie politic-
kej rivality a nastalo obdobie
spoločnej práce pre blaho občana
a rozvoj obce. 

A ideme ďalej. Je to skutočne
tak. Jednak je nutné pokračovať
v už rozpracovaných veciach, ako
sú budovanie ulice Juraja Belku,
čerpanie prostriedkov z programu
Interreg – projekt Čistá Vlára,
oprava ciest a chodníkov, ukon-
čenie ROEP a začatie územných
úprav atď., ale hlavne urýchlene
rozbehnúť všetky aktivity súvisiace
s rozvojom obce. A to predovšetkým s možnosťou využiť
nové plánovacie obdobie rokov 2007-2013 s cieľom
pripraviť také rozvojové projekty, ktoré uspejú v súťaži
o európske peniaze. 

Je samozrejmé, že veľa vecí si obec vybuduje alebo
zrekonštruuje z vlastných peňazí – t.j. z podielových
daní a z miestnych daní, ale európske peniaze, to je
výzva – výzva pre náš všetkých na vylepšenie si pod-
mienok pre nás i pre budúce generácie v našej obci. 

Aby sme stále kráčali v rozvoji obce jedným smerom,
musíme mať dokument, ktorý budeme nielen v terajšom

zastupiteľstve, ale i budúce zastupiteľstvá uznávať. A to je Plán hos-
podárskeho a sociálneho rozvoja obce. Tento dokument je v štádiu
dopracúvania a bude Vám predložený na verejnú diskusiu. Pre
Vašu informáciu uvádzam niektoré aktivity, ktoré bude PHSR obsa-
hovať. Je samozrejmé, že každý z uvádzaných bodov bude mať v
PHSR časový horizont budovania a odhadované náklady na vybu-
dovanie diela. 

V tomto roku budeme postupovať podľa rozpočtu na rok 2007,
ale prioritu okrem už uvádzaných projektov pre fondy EÚ budú tvoriť

výstavba nájomných bytov, oprava
detských ihrísk, oprava ulíc a verej-
ného osvetlenia a verejného roz-
hlasu. 

Bol by som skutočne veľmi rád,
keby som sa stretával s väčšou
iniciatívou spoluobčanov pri pripo-
mienkovaní obecných aktivít. 

Veľmi nerád, ale musím na
začiatku tohto volebného obdobia
zdôrazniť, že obec nastúpi tvrdú
líniu vymožiteľnosti práva. Nedo-
volíme v žiadnom prípade poško-
dzovanie a ničenie obecného
alebo súkromného majetku a
páchanie výtržností. Obec z tohto
dôvodu zriadila komisiu verejného
poriadku a opätovne vytvorila
komisiu životného prostredia. 

Zodpovedne prehlasujem, že nám  ide predovšet-
kým o prevenciu, ale v prípade, že zistíme vinníkov,
budeme postupovať cestou správneho konania, prípadne
i trestným oznámením na páchateľa. 

Vážení spoluobčania, som presvedčený, že
pochopíte zmysel vyššie uvedených viet a spoločne sa
nám bude dariť napĺňať program budovania obce pod
heslom: Všetko pre blaho občana a rozvoj obce.

Ing. Jozef Kristín, starosta obce 

Rozvojové aktivity do PHSR:

� budovanie nájomných bytov
� vytvorenie novej obytnej zóny 
� rekonštrukcia obecného úradu (hlavný vchod spredu)
� inžinierske siete pre obytnú zónu
� rozšírenie cintorína
� opravy MK a chodníkov
� úprava komunikácie k obecnému pamätníku Na Vŕšku
� parkovisko k novému cintorínu
� rekonštrukcia a zateplenie školských budov, obecných budov

a športovej haly, ich zastrešenie, zdravotné stredisko
� rekonštrukcia parku
� vybudovanie zberného dvora pre komunálny odpad
� výstavba amfiteátra pre kultúrne podujatia

� rekonštrukcia kultúrneho domu
� dopracovanie komplexu – materská škola – domov dôchodcov –

prípadne hospic, či denný pobyt pre dôchodcov
� rekonštrukcia mosta a lávok pre peších cez rieku Vlára 
� oprava brehov koryta rieky Vlára v rámci protipovodňových opatrení
� vybudovanie oddychovej zóny v lokalite Čakanov
� úprava a dobudovanie hospodárskeho a reštauračného zázemia

pre lyžiarsky vlek
� rekonštrukcia verejného osvetlenia
� rekonštrukcia rozhlasu
� úprava športovísk
� úprava detských ihrísk
� plynofikácia ulice Športovcov 
� ČOV Zábava 
� cykloturistické chodníky.
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Pavol, 
Iba tak, potichu, 
pár slov chceme povedať. 
Pri práci nepoznáš pýchu, 
lež veľké úsilie, niečo človeku, dobe dať. 

Chlapec z Lúčnice. Nie, tanec nebol pre mladíka zaujímavý,
ale zo svojej rodnej Lúčnice sa vydal na cestu pedagóga.
Pavol sa narodil 19. 2. 1937 v Lúčnici, v roku 1956 ukončil
Pedagogickú školu s aprobáciou matematika, fyzika, práce
v dielni. Diplom z Inštitútu v Nitre má z roku 1963 a rigoróznu
doktorandskú prácu obhájil v roku 1983. 

V Hornom Srní začal pôsobiť v roku 1964, až do roku 1968
vykonával funkciu zástupcu riaditeľa. Dolná Súča bola ďalšia
ZŠ, kde pôsobil ako učiteľ i zástupca riaditeľa v rokoch
1968 - 1990. Opäť sa vrátil do Horného Srnia (1990 - 1991)
ako učiteľ matematiky, fyziky, prác v dielni a vo funkcii
výchovného poradcu. 

V rokoch 1991 - 1997 zastával funkciu riaditeľa Okresnej

pedagogicko-psychologickej poradne v Trenčíne. 
V roku 1997 odišiel do starobného dôchodku, ale podľa

potreby vypomáhal v ZŠ Václava Mitúcha v Hornom Srní. 
Prišla i známosť, neskôr bola a je z toho manželská, uči-

teľská dvojica. Spolu s manželkou Oľgou vychovali troch
synov. Bývajú v rodinnom dvojdome a už sa dočkali aj vnúčat. 

Hovoriť, či písať o Pavlových aktivitách by si vyžiadalo viac
priestoru, ale to, čo urobil v poslednom desaťročí pre obec,
je obdivuhodné. Bol pri založení a je stále členom redakčnej
rady obecných novín Lipovec. Priamo alebo sprostredkovane
organizoval významné spoločenské udalosti v obci. Jeho rukopis
je v dvoch publikáciách obce Horné Srnie. 

Voľný čas vypĺňa koníček – vinohrad. Vie dopestovať kvalitné
víno. Ovocný sad v lokalite Dolné Branné tiež úspešne ošetruje
spolu s manželkou. 

Za dlhoročnú prácu  v škole i  pre obec Horné Srnie jubilantovi
ďakujeme. 
Pavol, želáme Ti veľa dobrých nápadov pre písanie do obecných
novín, nech Ťa Pán Boh obdarúva dobrým zdravím ešte dlhé
roky. 

Redakcia 

DEŇ UČITEĽOV
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Veľká noc je od prvopočiatku kresťanstva považovaná za
najväčší sviatok a stredobod všetkých sviatkov liturgického roka.

Jej sláveniu predchádza, ako príprava, veľkonočné trojdnie
a to najmä veľkopiatková Golgota. Ale hlavným sviatkom je
Vzkriesenie, ktoré sa udialo na úsvite prvej nedele kresťanstva.

Zmŕtvychvstanie je Božou pečaťou pravdivosti všetkého, čo
Ježiš učil, konal, hovoril o Bohu, o sebe, o svojej rovnosti s Otcom,
o Duchu svätom, o Nebeskom krá-
ľovstve, o Cirkvi, o osobnej zodpo-
vednosti človeka, aj o našej ceste do
šťastnej večnosti – teda o celom
pláne spásy.

Preto vykupiteľské dielo Ježiša
Krista možno chápať až vo svetle
víťazného veľkonočného rána. A preto
zmŕtvychvstanie Krista je naozaj
uhoľným kameňom Cirkvi a kresťan-
stva vôbec.

Cirkevní otcovia často charakteri-
zujú Zmŕtvychvstanie ako začiatok
posledného obdobia, ktoré sa skončí
Jeho druhým príchodom, kedy On
sám zastaví hodiny času a otvorí
bránu večnosti. Nastane „večná
nedeľa“ v dome Božom a na jej úsvite
sa uskutoční všeobecné vzkriese-
nie.

Na Ježišovi sa, ako na prvom,
ukázala neoceniteľná a vzácna
pravda, že ľudské telo môže Boh

vzkriesením uschopniť na večný život, a to skrze Toho, ktorý
povedal: „Ja som vzkriesenie a život.“

Osoba Ježiša Krista stojí teda na začiatku transformácie ľudskej
bytosti nielen ako fakt, ale aj ako zmysel a príčina všetkých premien.

Ním sa všetko zavŕši, lebo: „skrze Neho bolo všetko stvorené"
a skrze Neho sa aj ukončí Božie stvoriteľské a vykupiteľské dielo.

Zmŕtvychvstanie Ježiša, spojené s premenením Jeho tela  preto
chápeme ako dôkaz principiálnej
možnosti premeny aj nášho tela,
aby bolo schopné večného života.

Čo to bude za telo, v ktorom
vstaneme z mŕtvych?
Bude to telo reálne – skutočné,
bude to moje oslávené telo, bude
to telo prispôsobené duchovnej
súčasti človeka. 

Človek, berúci vážne veľko-
nočné posolstvo, často sa zamý-
šľa nad tým, čo zaručene príde.
Každodenne sa znova rozhoduje,
že nikdy neodbočí z Cesty, ktorou je
Zmŕtvychvstalý sám.

Hľa, posolstvo Veľkej noci,
najväčších sviatkov kresťanstva,
ktoré nám ukazuje, ako boh vie
zmeniť potupu kríža na symbol
víťazstva a hrôzu smrti na radost-
né prebudenie v oslávenom živote. 

Dr. Pavol Červený

POSOLSTVO VEĽKEJ NOCI



Čas neúprosne letí. Od nástupu
prvého obyvateľa do zariadenia
sociálnych služieb – Domova
dôchodcov v Hornom Srní ubehlo
už neuveriteľných 15 rokov.
Všetko sa začalo vydaním zria-
ďovacej listiny ku dňu 1.1 1992.
Aký bol fyzický stav zrekonštru-
ovanej budovy bývalej mater-
skej škôlky?
Všade veľa malty, jedna stolička
a jeden stôl, budova nepouži-
teľná pre sociálne služby.
V priebehu troch mesiacoch
sme však všetko vyčistili,

zariadili, založili dokumentáciu
a 1.apríla 1992 už nastúpila
prvá naša klientka, dnes už
nebohá pani Lýdia Szevčíková.
Prvé návrhy Ministerstva práce
a sociálnych vecí na personálne
zabezpečenie prevádzky boli
zarážajúce: sedem zamestnan-
cov, na noc zariadenie uzavrieť,
ráno pozbierať tých, čo počas
noci prežili.
Vytrvalou snahou a neustálym
presviedčaním našich nadriade-
ných, že ľudský život je najdôle-
žitejší, má dnes DD-DSS Horné
Srnie vďaka 17 zamestnancom,
zabezpečenú nepretržitú zdra-

votnú starostlivosť.
Rok sa striedal s rokom, a naši
klienti prichádzali, no bohužiaľ
sa s nami mnohí aj lúčili. V prie-
behu 15 rokov sme ubytovali
viac ako 180 občanov Sloven-
skej republiky.
Ako samostatný právny subjekt
/nie len na papieri/ sme postupne
prispôsobovali najmä vnútorné
zabezpečenie stavby. Najprv
sme postavili práčovňu a kance-
lárske priestory, miestnosť pre
zomrelého, pristavili novú garáž,
prispôsobili skladové priestory,

zrekonštruovali strechy, zrekon-
štruovali vnútorné kanalizačné
rozvody a pripojenie na obecnú
kanalizáciu, vybudovali novú
vodovodnú prípojku, sprevádz-
kovali nový ohrev teplej vody,
vybudovali novú teplovodnú
kotolňu, zrekonštruovali podla-
hové plochy v niekoľkých miest-
nostiach, zateplili stropy strop-
nými obkladmi aťd. K skvalitne-
niu poskytovaných služieb pris-
pelo aj zrekonštruovanie sociál-
nych zariadení pre klientov
/kúpeľne a WC/. To všetko v rámci
údržby spolu za niekoľko miliónov
korún.

Najväčší boj o holú existenciu
„nášho ústavu“ sme zviedli v
roku 2000, kedy sa nám vytvo-
rením nových  priestorov podarilo
zvýšiť  kapacitu zariadenia z 20
na 31 klientov, čo znamenalo aj
zvýšenie príjmov za pokytonané
služby.Všetky finančné prostried-
ky na vnútornú úpravu priestorov
a vybavenie boli sponzorské
a práce zabezpečené vlastnými
zamestnancami a ich rodinnými
príslušníkmi.
Čo nám zazlievajú? Že chránime
zariadenie vlastným telom.

Čudujete sa?
Ako chceme pokračovať?
Stále viac sa podieľať na
manažmente ústavu, nečakať
len peniaze od vlastného zriaďo-
vateľa, čerpať a zabezpečovať
si finančné  prostriedky z rôznych
zdrojov. V súčasnosti máme
podanú žiadosť o dotáciu z lotérii
na projekt „Rekonštrukcia fasád-
nych omietok so zateplením
budovy a zmenou profilu okien.“
Celkové náklady  stavby  tvoria
približne 2,7 mil.Sk. Máme záu-
jem naďalej skvalitňovať a rozši-
rovať rôzne druhy poskytovaných
sociálnych  služieb a predovšet-

kým zabezpečiť prístavbu nových
ubytovacích priestorov. Zvýšením
kapacity zariadenia znížime
náklady na jedno lôžko a tak
zabezpečíme existenciu tohto
ústavu pre ďalšie roky. Lebo
všetko je o peniazoch.
Komu treba poďakovať za našu
existenciu?
Bývalému starostovi pánovi
Vidomanovi a vtedajším poslan-
com Obecného zastupiteľstva
z roku 1991, že nenechali
pôvodnú budovu schátrať, ale
rozhodli sa ju bezplatným pre-
vodom darovať štátu účelovo,
na sociálne zariadenie.
Poďakovanie patrí aj mnohým
iným, ktorí nám pomáhajú nielen
finančnými a vecnými darmi,ale
aj duchovnou podporou. Veď
mnohokrát sú viacej ohrozovaní
tí, čo opatrujú ,ako tí opatrovaní.
Nájdu sa medzi nami aj takí,
ktorí hovoria, že nemajú sociálne
cítenie, utrpenie iných je im
cudzie. Ich sa to zatiaľ netýka.
Ale v živote je to už raz tak,
všetci sme smrteľníci, bohatí, či
chudobní.
Láska k blížnemu a vzájomná
úcta by mala byť mottom v živote
každého z nás. Utrpenie iných
je aj naším utrpením. Potom
budeme žiť v šťastnom spolo-
čenstve, bez strachu o svoju
rodinu, o stratu zamestnania, o
prežitie.  
Čo zaželať nášmu ústavu do
budúcnosti?
Aby tu bol, aby existoval, aby
počkal aj na nás, ktorí sme ho
založili, aby slúžil ľudom zo širo-
kého okolia. Aby v ňom vládol
pokoj a láska - najdôležitejšie
hodnoty pre dôstojný koniec
ľudského života.

V čase keď dopisujem tento
článok zomrela posledná z
naších prvých obyvateliek.
Pani MUDr. Mária Breznická.
Marienka, lúčime sa s Tebou.
Odpočívaj v pokoji. S Tebou
odchádza aj kus histórie Domo-
va dôchodcov.

Ing. Jolana Hiklová,
riaditeľka DD-DSS Horné Srnie
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DOMOV DÔCHODCOV - DOMOV SOCIÁLNYCH SLUŽIEB

- SLÁVI 15 ROKOV OD SVOJHO ZALOŽENIA
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Obecné zastupiteľstvo v Hornom Srní na

svojich zasadnutiach konaných dňa

29.12.2006, 15.1.2007 a 28.2.2007 prijalo

uznesenia č. 1, 2 a 3.

Obecné zastupiteľstvo v nich:

A) zriadilo

1. komisie, a to:
- finančnú
- výstavby
- životného prostredia
- školstva a športu
- kultúry
- sociálnu
- verejného poriadku.

B) zvolilo

1. predsedu volebnej  komisie:
Ing. Milana BLAŠKU

členov komisie: 
Mgr. Mária HÚDEKOVÁ
Zdenko LIPTÁK

2. predsedu návrhovej komisie:
Jozefa HÚSERKU

členov komisie: 
Ing. Jolana HIKLOVÁ
Jozef NAŇÁK

3. predsedu komisie na ochranu verejného
záujmu: Štefana BLAHU

členov komisie:
Mgr. Janka HÚDEKOVÁ
Magdaléna PAPIERNIKOVÁ

4. zástupcu starostu
p. Jozefa HÚSERKU

5. predsedu finančnej komisie:
Ing. Jolanu HIKLOVÚ

6. predsedu komisie výstavby:
Ing. Milana BLAŠKU

7. predsedu komisie životného prostredia:
Jozefa HÚSERKU

8. predsedu komisie školstva a športu: 
Zdenka LIPTÁKA

9. predsedu komisie kultúry:
Mgr. Janku HÚDEKOVÚ

10. predsedu sociálnej komisie:
Štefana BLAHU

11. predsedu komisie verejného poriadku:
Mgr. Máriu HÚDEKOVÚ

12. zástupcov do Rady školy pri ZŠ s MŠ
V. Mitúcha v Hornom Srní poslancov:

Zdenka LIPTÁKA, Jozefa HÚSERKU,
Ing. Jolanu HIKLOVÚ 

13. členov komisií pri Obecnom zastupi-
teľstve v Hornom Srní:

Finančná komisia: predseda:   
Ing.Jolana Hiklová

členovia:  
Magdaléna Papierniková
Brigita Kondeková
Mária Jurenková
Jana Štefánková
Ing. Andrea Kebísková

Komisia výstavby: predseda:
Ing. Milan Blaško

členovia:
Ing.Peter Mierny
Milan Jurenka
Ing. Elena Vavrušová
Ing. Michal Svedek
Anna Polomová

Komisia životného prostredia: predseda:
Jozef Húserka

členovia:
Ing.Vladimír Janečka
Jozef Breznický
Ing.Ľubomír Poruban
Mária Patková

Komisia školstva a športu: predseda:
Zdenko Lipták

členovia:
Ing.Ivan Horný
Dušan Chlebana
Ing. Dušan Galko
Silvia Kebísková

Komisia kultúry: predseda:
Mgr. Janka Húdeková

členovia:
PaedDr. Martina Hanusová
Monika Prosňanská
Jozef Polomský
Martin Naňák
Marta Papierniková

Sociálna komisia: predseda:
Štefan Blaho

členovia:
Jana Kubíčková
Štefánia Černičková
Pavol Galko
Bc. Mária Chovančíková

Komisia verejného poriadku: predseda:
Mgr. Mária Húdeková

členovia:
Jozef Naňák
JUDr. Stanislav Zajac
Ľubor Svedek
Ján Breznický
Zlatica Hošová

C) schválilo

1. v súlade s Výnosom Ministerstva
výstavby a regionálneho rozvoja SR zo
7.12.2006 č. V-1/2006 o poskytovaní dotácií
na rozvoj bývania pri obstarávaní technickej
vybavenosti v Hornom Srní:

a) podanie žiadosti na Ministerstvo
výstavby a RR SR v Bratislave o dotáciu na
objekt: Miestna komunikácia Mostíky II.
Horné Srnie pre 17 rodinných domov bez
inžinierskych sietí. 

b) požadovaná výška dotácie od MVRR
SR je 530 000,-  Sk. Oprávnenými nákladmi
stavby je 1 703 188,- Sk. Rozdiel, t.j.
1 173 128,- Sk, sú vlastné zdroje, ktoré má
obec zabezpečené v rozpočte obce pre rok
2007. 
V tomto prehľade sú vypísané len najdôle-
žitejšie body uznesení. Presné znenie uzne-
sení a kompletné zápisnice zo zasadnutí
OZ spolu s výpismi z hlasovania poslancov
sú k dispozícii k nahliadnutiu na Obecnom
úrade v Hornom Srní, ako i na internetovej
stránke obce – www.hornesrnie.sk. 

Silvia Kebísková, OcÚ

Z ROKOVANIA OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA

Spoločenská rubrika

NAŠI NOVÍ OBČANIA:

7. 12. 2006 David GALKO
15. 12. 2006 Sabina MOJTOVÁ
4. 1. 2007     Magdaléna MASLÁKOVÁ
19. 1. 2007   Milan KOJDIAK
26. 1. 2007  Marek VARČEK
3. 3. 2007    Nikolas ŠEDIVÝ

MANŽELSTVO UZATVORILI:

4. 1. 2007
Jozef REGNER z Horného Srnia
a Beata HERUNTOVÁ z Hlohovca
20. 1. 2007
Jozef  BRINDZA z Horného Srnia
a Anna REPKOVÁ z Dulova
27. 1. 2007
Michal ZÁHOREC z Horného Srnia
a Erika LENGHARDTOVÁ z Malženíc
17. 2. 2007
Ladislav BICSKEY z Novej Dubnice
a Lenka KEBÍSKOVÁ z Horného Srnia
3. 3. 2007
Ľubomír MICHALEC z Horného Srnia
a Zuzana HÚSERKOVÁ z Horného Srnia

NAVŽDY SME SA ROZLÚČILI

1. 1. 2007 Ján LIPTÁK
7. 1. 2007 Jozef  VARČEK
22. 1. 2007 Pavol HOŠŠO
27. 2. 2007  Jozef MIKLÁTEK
27. 2. 2007  Gizela PAGÁČOVÁ
19. 3. 2007  Vojtech  MEZÍK
24. 3. 2007  Jozef  JURDÁK

Evidencia obyvateľov

– štatistické údaje za rok 2006

Narodení občania v roku 2006 26
Prihlásení k pobytu v roku 2006  27
Zomrelí občania v roku 2006 33
Odsťahovaní občania v roku 2006 647

Počet obyvateľov k 31.12.2006 2 841



AKO ĎALEJ V ROEP

Register obnovenej evidencie pozemkov v katastri obce Horné
Srnie, pretože takýto je význam skratky, je v svojej podstate ukon-
čený. Čo však každý zainteresovaný občan očakáva, sú výsledky
na papieri a v jeho rukách. Po identifikácii viac ako 4000 parciel
v súčasnosti poverená organizácia GEO 3 v Trenčíne pripravuje
finálne výsledky v podobe kvalifikovaného ocenenia majetku
každého účastníka, premietnutia oprávnených námietok do
katastrálnych máp tak, aby každý dostal záverečný list o svojom
majetku, vrátane zápisu do katastra. 

Často sa stretávame s kritickými poznámkami o tom, že práce
trvajú až príliš dlho, že to stagnuje a pod. Nie sme samozrejme
najspokojnejší, ale treba si uvedomiť, že na Slovensku sú tisíce
katastrálnych celkov. Naopak organizácií, ktoré majú oprávnenie
pre výkon týchto špecifických úloh, nie je veľa, a aj v našom okrese
sa táto činnosť prelína v niekoľkých obciach súčasne. 

V minulých dňoch, presne mesiac, bola na úradných tabuliach
a na internetovej stránke obce k nahliadnutiu občanov Vyhláška
o všeobecných zásadách funkčného usporiadania územia. K dispo-
zícii na obecnom úrade bol k nahliadnutiu i príslušný projekt. Tento
obsahuje všeobecnú charakteristiku územia nášho katastra, ďalej
hodnotí súčasný stav verejných a spoločných zariadení a opatrení
(sociálno-ekonomické pomery), predkladá návrh priestorového
usporiadania a funkčného využívania územia v obvode projektu
pozemkových úprav, hodnotí stav užívacích pomerov, podrobne
rozoberá vplyvy opatrení obmedzujúcich poľnohospodárske využí-
vanie pozemkov. 

Obsahuje mapu riešeného územia, v ktorej sa zohľadňujú všetky
realizované hodnotenia návrhov racionálneho a ekologicky priaz-
nivého usporiadania pôdy – návrh cestnej siete, delimitáciu pôdy,
protieróznu ochranu pôdy, vodohospodárske a hydrogeologické
opatrenia, biologické a ekologické limity, ako aj prípadné legislatív-
ne limity a obmedzenia. 

Jednoducho možno povedať, že predložený projekt v sebe spája
historické poslanie pozemkových úprav (komasácie), vytváranie
podmienok pre trvalo udržateľný rozvoj vidieckej krajiny, nastolo-
vanie rovnováhy medzi využívaním a ochranou prírodných zdrojov
a v konečnom efekte vytvára vlastnícke vzťahy pre budúcnosť. 

Pretože sa nevyskytli individuálne pripomienky občanov, bol pro-
jekt všeobecných zásad funkčného usporiadania územia v obvode
pozemkových úprav v katastrálnom území obce Horné Srnie posú-
dený v komisii pre ROEP, zástupcami vlastníkov pôdy, poverenými
zástupcami urbariátu a obce. 

Bolo prijaté spoločné stanovisko vrátane pripomienok s konšta-
tovaním, že pri tvorbe projektu bol pozitívne využitý platný územný
plán sídelného útvaru Horné Srnie z r. 1999 a neboli zistené váž-
nejšie rozpory v priestorovom a funkčnom využívaní poľnohospo-
dárskej pôdy. 

Na základe týchto skutočností môže Obvodný pozemkový úrad
v Trenčíne zabezpečovať ďalší postup prác tak, aby ich definitívne
ukončenie bolo v súlade s termínom stanoveným a podpísaným
medzi Ministerstvom pôdohospodárstva SR a projekčnou organizá-
ciou GEO3 – teda rok 2009. 

Ing. Ivan Horný
predseda komisie ROEP

ODPADOVÉ HOSPODÁRSTVO

Oznamujeme občanom, ktorí sa zapájali do podomového zberu
plastov a čírej fólie, ktorý pre našu obec vykonávali Verejnoprospešné
služby Nemšová, že tento spôsob zberu sa už vykonávať nebude.
Dôvodom je výhrada nášho zmluvného vývozcu Považskej odpadovej
spoločnosti, a. s., Trenčín voči akémukoľvek ďalšiemu odberateľovi
odpadu z územia obce. 

Kvôli uspokojeniu požiadaviek občanov týkajúcich sa nedostatku
veľkokapacitných kontajnerov na plasty a sklo a vzdialenosťou
stanovíšť, budú tieto doplnené o ďalšie štyri kontajnery a to na ulici
Železničná medzi bytovkami č. 130 a 131 (zelený + žltý), medzi
bytovky Za kostolom (žltý)  a pri predajni ZDROJ na ulici Súhradská
(zelený).
Opätovne vás, vážení občania, žiadame, aby ste sa v čo najvyššom

počte a v čo najväčšej miere zapájali do triedeného zberu odpadu,
ktorú vo veľkej miere tvoria druhotné suroviny. Tieto nám odberateľ
vyváža prevažne zadarmo (okrem elektroodpadu), dokonca je finančne
ohodnotený (papier, kovy, tetrapaky – základná škola). Každá nevy-
triedená zložka odpadu primiešaná k zmesovému komunálnemu
odpadu (ZKO) pridáva na tonách, t. z. aj na nákladoch. 
Pre lepšiu informovanosť: 
1 tona odpadu uloženého na skládku vrátane dopravy = 2 490,30 Sk

Priemerné mesačné množstvo ZKO odvezeného z obce na skládku:
55,6 t x 2 490,30 Sk = 138 460 Sk/mesiac.
Náklady na vývoz ZKO za r. 2006 vrátane nájmu za plastové zberné
nádoby: 1 650 910 Sk. 
Poplatok za KO a DSO od občanov, právnických osôb a podnikate-
ľov za r. 2006 + príspevok z Recyklačného fondu za r. 2005 : 
1 170 000 Sk. 
Rozdiel cca 480 910 Sk bol uhradený z rozpočtu obce.
Opätovne upozorňujeme na separované druhy odpadu a miesto ich
zberu:
Papier – uzavretý kontajner na školskom dvore, vchod od pošty,

možnosť sústreďovať odpad počas dní školského vyučovania –
pondelok – piatok od 7.00 - 18.00 hod. 
Kovy – otvorený kontajner na školskom dvore, vchod od pošty,
možnosť sústreďovať odpad počas dní školského vyučovania –
pondelok – piatok od 7.00 – 18.00 hod.
Tetrapakové obaly – big-bagy v suteréne základnej školy, špagátom
alebo drôtom previazané balíky odovzdať školníkovi (obal je potrebné
po vyprázdnení rozrezať, opláchnuť vodou, nechať vyschnúť, baliť
po 10-15 ks).
Elektronický odpad, použité autobatérie a veľkoobjemový

odpad – obec zabezpečí odvoz v zmysle zákona minimálne dvakrát
ročne, prevažne na jar a na jeseň; spôsob zberu po dohode s odbe-
rateľom býva oznámený miestnym rozhlasom a písomne na výves-
ných plochách obce.
Plasty – žlté kontajnery na vymedzených stanovištiach v obci,
vývoz je raz za 14 dní (každý párny štvrtok).
Sklo –  zelené kontajnery na vymedzených stanovištiach v obci,
vývoz po telefonickej objednávke.
Staré liečivá a teplomery – každá lekáreň, v našej obci na 
ul. Súhradská č. 366/19.
Biologický odpad – zákaz ukladania do zberných nádob na ZKO
a jeho zmiešavania so ZKO, povinnosť každého užívateľa záhradnej
plochy skompostovať tento na vlastnom území (v príprave je zmluva
o odoberaní biologického odpadu s POS, a. s., Trenčín. V obecnom

úrade je možnosť zapožičať drvič drevnej hmoty do priemeru

7 cm s obsluhou pracovníkom OcÚ. Je potrebné dohodnúť v OcÚ
dátum a dĺžku výpožičky, cena za hodinu = 150 Sk. Povinnosť
zabezpečiť si kompostovaciu nádobu na trávu a ostatnú zeleň z pri-
ľahlých pozemkov platí aj pre spoločenstvá bytoviek v obci.    
Vozidlá – držiteľ vozidla je povinný bezodkladne ho odovzdať spra-
covateľovi starých vozidiel alebo osobe vykonávajúcej zber starých
vozidiel (podrobnosti ustanovuje novela zákona o odpadoch so
zameraním na zber a zhodnocovanie starých a vyradených vozidiel).

Mária Patková, OcÚ
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V 2.polroku šk.r. 2006/2007 vo vzdelávacom
procese plníme časovo-tematické plány, prie-
bežne riešime drobné výchovné problémy
a v mimovyučovacom čase pokračuje práca
žiakov v krúžkoch. Okrem toho sa  väčšina
vyučujúcich venuje hlavne talentovaným
žiakom. Zapájame sa do rôznych súťaží,
vedomostných i športových. 
Naši žiaci bojovali v  okresnom kole geogra-
fickej, matematickej, fyzikálnej i chemickej
olympiády. Mateja Mindara z 8.B v geogra-
fickej olympiáde od 1.miesta delili iba štyri
body a Tatianu Králikovú z 5.A iba 2 body.
Matej Mindár súťažil aj v krajskom kole v
Novom Meste nad Váhom. V matematickej
olympiáde zatiaľ súťažili iba piataci a devia-
taci. Úspešnými riešiteľkami boli piatačky
Katarína Papierniková, ktorá bola tretia a
Tatiana Králiková piata. Veronike Holíčkovej
z 9.A sa taktiež v tomto roku darí. Pod vede-
ním p. učiteliek sa stala úspešnou riešiteľkou
nielen matematickej, fyzikálnej, ale i veľmi
náročnej chemickej olympiády. Vedomostné
súťaže v Trenčíne pokračujú Pytagoriádou
a recitáciami poézie a prózy. Školským víťa-
zom držíme palce. Okrem toho naše deti
riešia celoslovenskú súťaž Matematický klo-
kan a žiaci prvého stupňa sa zapojili  do
výtvarnej súťaže Vesmír očami detí.

A čo športovci? Máme už 3 okresných maj-
strov. Dievčence 5. a 6. triedy vyhrali okresné
kolo vo vybíjanej, starší chlapci v hádzanej
a volejbale. V hádzanej chlapci dokonca
vyhrali aj ďalšie postupové kolo a stali sa maj-

strami regiónu, v krajskom kole v Prievidzi
skončili tretí (na fotografii).
Tešíme sa zo všetkých pekných výsledkov
našich žiakov, lebo každá súťaž prebieha za
obrovskej konkurencie väčšinou trenčianskych
škôl, ktoré sú neporovnateľne väčšie počtom
žiakov. Za každým úspechom treba vidieť
prácu jednotlivých vyučujúcich, ako i celého
pedagogického kolektívu.
Za peknú reprezentáciu školy považujeme
i účasť krúžku Robolab so svojimi výrobkami

na Trenčianskom robotickom dni, ale i vystú-
penie folklórneho krúžku Kamenček v Tren-
čianskej Turnej na celookresnej prehliadke
a súťaži detských folklórnych súborov. Krúžok
Robolab svoje roboty predstavil aj rodičom
a žiakom na Dni otvorených dverí krúžku
(na fotografii).   
Pestrá bola i mimovyučovacia činnosť:
pekný karneval 1. a 2. stupňa, vydarený
lyžiarsky výcvik siedmakov, kultúrny zážitok
deviatakov z divadelného predstavenia
Statky-zmätky a siedmakov a šiestakov Pipi
dlhá pančucha v Žiline,  ale i poučná beseda
s policajtmi o kriminalite na prvom stupni a so
šiestakmi, či kurz prvej pomoci medzi sied-
makmi, ktorý urobili žiačky Strednej zdravotnej
školy v Trenčíne a protidrogová beseda
ôsmakov s pracovníčkou zdravotného ústavu.
Pri príležitosti tohtoročného Dňa učiteľov
minister školstva udelil p. Jantolákovi, riadi-
teľovi školy za doterajšiu  prácu s deťmi
Medailu sv. Gorazda. Blahoželáme!              

Zástupkyňa pre ZŠ

Niekoľko pohľadov

na II. SKAUTSKÝ PLES

Ples, to je udalosť veľmi  rôznorodá. Ako na
všetko, i naň sa dá pozerať z rozličných uhlov
pohľadu. Možno ho skúmať, rozoberať, otáčať,
kritizovať, ospievať...
17. februára 2007 sa v Nemšovej uskutočnil
ten náš, II.skautský ples a pohliadnuc naň z
rôznych strán, ponúkam  vám niekoľko pohľa-
dov...
Historický
Ako už sám názov napovedá, II. skautský
ples musel mať svojho predchodcu. História
skautského plesania sa začala písať minulý
rok (28. januára 2006), vlastne už niekoľko
týždňov predtým, počas veľkých príprav. Neo-
bišiel sa bez nich ani tohtoročný ples. Okrem
klasického zaobstarania sály, kapely, sponzo-
rov, jedla a pod., prispeli svojou troškou aj
naše deti, ktoré si pod vedením vedúcich
nacvičili krátke príspevky do programu.
Zdravotný
Tanec (pohyb) podľa odborníkov napomáha
(okrem iného) spaľovaniu prebytočných
kalórii, čo vedie k znižovaniu rizika srdcovo-
cievnych ochorení a priaznivo pôsobí na
organizmus. A na našom plese sa tancovalo
a tancovalo...
Ekonomický
Malý princ povedal, že ľudia majú radi čísla.
Nuž niekoľko čísel pre vás: na II. skautský
ples sme predali 198 vstupeniek, zjedlo sa
202 večerí, ples trval 8 hodín 49 minút, v
tombole sa rozdalo 100 cien od 78 sponzo-
rov, skupinu Horsus tvorilo 11 členov.
Vzdelávací
„učiť sa, učiť sa, učiť sa“... tejto výzvy sa cho-
pili aj roveri z nášho zboru a podujali sa na
náročnú úlohu – naučiť plesavé osadenstvo
niekoľko tancov. To sa nedalo zahanbiť a už
po chvíli sa svižne zvŕtalo v rytme tanca Irish
jig, Polonézy aj Belgičáku.
Aj my, organizátori, sme sa však čo-to naučili.
Flexibilne reagovať v nepredvídaných situá-
ciách, pokoriť sa pred potenciálnymi spon-
zormi a prosiť o dar do tomboly, nahliadnuť
do čašníckeho fachu a nosiť tri taniere
naraz...
Geografický 
O II. skautskom plese možno povedať, že to
bol ples medzinárodný. Nezúčastnili sa ho
totiž iba príslušníci SR, ale svojou účasťou
nás poctilo aj 5 bratov z Českej republiky (z
Brumova). Do Nemšovej sa zišli ľudia z 20
miest a obcí, pričom ani cesta z Púchova,
Považskej Bystrice, či Nového Mesta nad
Váhom nebola prekážkou tým, ktorí sa chce-
li zabaviť. A oplatilo sa...
Propagačný
Rečou slovníka: propagácia – cieľavedomé,
ideovo jasné komunikačné pôsobenie sub-
jektu (nás = 117. zboru sv. Františka z Assi-
si), šírenie špecifických podnetov (prezen-
tácia fotografií počas plesu, informačné
panely a skautské časopisy na chodbe,
Výročná správa 2006 a lístok so zoznamom
sponzorov na každom stole, scénka detí –
Reklama na skauting...) zameraných na istý
objekt, kt. úlohou je pomáhať pri utváraní
individuálnych a užitočných postojov, názo-
rov a zvyklostí vedúcich k želateľnej činnosti
(fungovaniu skautingu).  

ZO ŽIVOTA ŠKOLY

Zoologický 

Nielen ľudské bytosti boli prítomné na II.
skautskom plese. Zaplavili ho aj malé myšky.
Priniesli so sebou nielen potešenie, ale i
posolstvo presne určené novému „chovate-
ľovi“. Na chrbátiku mali totiž niekoľko slov s
hlbokým obsahom. 2 prasiatka v tombole
síce hlboké myšlienky nevzbudzovali, ale o
to väčšiu radosť priniesli výhercom.
Sociálny 
Už Aristoteles označil človeka za tvora spo-
ločenského. Nečudo teda, že hoci sa počas
tej noci v jednej miestnosti zhromaždili ľudia
rôznych vekových skupín, rôzneho vierovy-
znania a politickej príslušnosti, rôznych
záujmov a úrovne vzdelania, predsa sa
aspoň nachvíľu zjednotili, čo viedlo k pre-
hĺbeniu mnohých vzťahov.

Poetický 
I zaplesala moja duša obrátiac zrak na bra-
tov a sestry, čo v opojnej sile hudby dali zrod
súladu pohybov a vôní a farieb a tvarov, tak
rozmanitých a jednotných zároveň...
Rýdzo ľudský
Človeku dobre padne, keď si jeho pomoc a
snahu niekto všimne, poďakuje či inak
vyzdvihne. A my máme byť komu a za čo
vďačný...

Ďakujeme teda všetkým, ktorí akokoľvek
pomohli pri organizovaní i počas plesu, pod-
porili nás finančne, materiálne, svojou účasťou
alebo len radou či povzbudením. 
Vďaka! 



Kríž nie je utrpením,
ani žiaľom, 
ani trpkosťou...
Je svätým drevom 
na ktorom Kristus triumfuje...,
na ktorom zvíťazíme aj my,
keď radostne a veľkodušne 
prijeme Pánovo riadenie...   

Josemaría Escrivá

Obec Horné Srnie ďakuje
pánovi Jánovi Papiernikovi st.
za jeho iniciatívu a dar – nový
kríž na Novom cintoríne, ktorý
osobne nainštaloval v predvia-
nočnom období.
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Už po štvrtýkrát v spolupráci s mestom Brumov-Bylnice Obec
Horné Srnie poriada spoločné oslavy vstupu oboch krajín do EÚ
a výročie podpísania Zmluvy o družbe a spolupráci. 

1. mája 2007 sa o 15.00 hodine stretneme na hraničnom prie-
chode vo Vlárskom priesmyku,  program bude pokračovať podu-
jatiami na Pohode v Sidónii. 
Oslavy sa zavŕšia 1. mája 2007 o 18.00 hodine v kultúrnom dome
v Hornom Srní vystúpením ľudovej hudby Borovienka z Lančára
spolu s ľudovou rozprávačkou Ozefou Omáčkovou. 

Bližšie a podrobnejšie informácie o podujatiach konaných v
dňoch 29.4. – 1.5.2007 nájdete pred ich konaním na plagátoch
ako i na internetovej stránke obce. 

Silvia Kebísková, OcÚ

KAMENČEKU AJ POČASIE PRIALO

Po nevydarenom počasí v prvých jarných dňoch prišla nádherná
nedeľa 25.3. 2007. 
V tento deň sa v Trenčianskej Turnej konala regionálna súťaž
detských folklórnych súborov a krajská súťaž sólistov tanečníkov
v ľudovom tanci. 
Po prvýkrát sa do tejto súťaže prihlásil aj náš detský folklórny
súbor Kamenček. Počiatočné obavy z konkurencie a nového
prostredia z nás opadli už pri odskúšaní javiska, keď sme mali
možnosť nahliadnuť aj do „choreografických kuchýň“ iných súbo-
rov. My sme sa prezentovali tanečno-hudobným pásmom „Na
čížička", ktoré už mali možnosť vidieť aj srňanskí diváci. O
postup do okresného kola súťažilo ďalších sedem detských folk-
lórnych súborov z Moravského Lieskového, Trenčianskych Stan-
koviec, zo Selca, Slatiny nad Bebravou, Drietomy, Trenčína a
Trenčianskej Turnej. Prísna porota pozorne sledovala všetkých
súťažiacich a po nesúťažnom vystúpení folklórneho súboru
Trenčan vyhlásila výsledok súťaže. Postúpil domáci súbor Štvor-
lístok z Trenčianskej Turnej. Ani my sme však neodišli naprázdno.
Boli sme ocenení diplomom za úspešné účinkovanie, a čo je
hlavné, ukázali sme svetu, že aj v Hornom Srní máme šikovných
tanečníkov a spevákov. 
Možno, že o rok sa bude slniečko usmievať na našich malých
tanečníkov ešte krajšie. 

PaedDr. Hanusová  
Mgr. Húdeková – foto

NEBUDE SA OPAKOVAŤ? 
Tentoraz je to obecný ples. Celá príprava, lebo aj ples sa musí
pripravovať, ľudovo povedané vyšla navnivoč. Ľudia, ktorí najviac
kritizujú v priebehu roka nedostatok kultúry sa nezachovali kul-
túrne. Pre malý záujem sa ples, ktorý má byť vyvrcholením sezóny,
tak ako je tomu v mnohých mestách a dedinách, neuskutočnil.
Škoda. Nie, žeby sme boli tancachtiví, ale je nám tak trocha ľúto
márnej snahy organizátorov, starostu, keď bolo treba hľadať
slová ospravedlnenia pozvaným, hudbe, či mladým, ktorí boli pri-
pravení na predtancovanie. 
Tak teda aspoň trochu vďaky za naviac robotu. Možno, že nabu-
dúce to bude lepšie. Ak vôbec bude. 

Redakcia

JARNÁ NÁDHERA

Po miernej zime prišla nádherná jar. Príroda sa, hoci pomaly,
omnoho skôr pripravuje na nádheru kvetov. 
Čo je priam fascinujúce, naša rieka sa túto jar prejavuje mimo-
riadnou čistotou. Nápadne zelená stuha toku aj napriek menšiemu
prietočnému objemu je pastva pre oči. Ak by bol tento stav aj
počas roka, iste by sme mohli pozorovať i väčšie množstvo rýb. 
Očakávanú pozitívnu zmena v povodí rieky Vlára môže priniesť
realizácia projektu Interrerg IIIA. O tom sa viac dozviete v ďalších
novinách Lipovec. 

Ing. Alojz Krajči, kronikár obce 

� Priateľstvo je zložené zo slov, ktoré platia.  �
� Mladí robia, čo chcú. Starí to, to čo musia.  �
� Poznať cieľ musíš, ale dôležitá je cesta.  �



číslo 1 - apríl 2007 9.www.hornesrnie.skLipovec

Autor  - Ing. Anton Michálik /1937/ - je
pôvodným povolaním konštruktér, podstatnú
časť života však pracoval ako novinár v
oblasti techniky, vedy a ekonomiky. Patrí
k zakladateľom slovenskej vedecko-tech-
nickej žurnalistiky. Pôsobil v Slovenskej
televízii, kde sa realizoval tvorbou scenárov
k publicistickým a dokumentárnym reláciám.
Neskôr pracoval vo vedúcej funkcii v Tech-
nických novinách. 
Celoživotnou  autorovou láskou je cestovanie
a spoznávanie cudzích krajín. Doteraz ich
navštívil asi sto. Zo svojich ciest publikoval
množstvo príspevkov v rôznych časopisoch.
V roku 2006 autor vydal svoju prvú cesto-
pisnú publikáciu „Až na koniec sveta", v ktorej
sa zameral najmä na priblíženie prírodných
krás navštívených krajín. V najnovšej publikácii
„Dotyky so Saharou" sa zameriava na oblasť
severnej Afriky, ktorej dominuje obrovská
Sahara. V knihe približuje život ľudí v okrajo-
vých častiach Sahary, i vo viacerých sahar-
ských oázach. Navštívil i srdce Sahary –
pohorie Hoggar, ktoré je krajinou hrdých
Tuarégov, i oblasť unikátnych predhistoric-
kých skalných kresieb v Tassílii, považova-
nú za najväčšiu skalnú obrazáreň na svete.

Autor žije v Bratislave.
Obidve vyššie uvedené publikácie sú k dis-

pozícii na zakúpenie na obecnom úrade u p.
Papiernikovej. Cena je 150,- Sk/ks.

NOVÁ PUBLIKÁCIA NÁŠHO RODÁKA - DOTYKY SO SAHAROU

OD MALIČKA S PESNIČKOU

Pri rôznych príležitostiach, ktoré sa dotýkajú žitia v našej obci sa
stretávam s priateľmi (a to rôznych vekových kategórií), ktorí pri
voľnej rozprave prezradia veľa zaujímavostí. Tak to bolo nedávno,
keď som zo stretnutia išiel domov. Už po ceste sa zrodilo týchto
pár viet – veršíkov: 

Piesňou ma uspávala drahá moja mať,
či sladko sa mi spalo? 
Neviem, ale sama som robila tak,
Keď mi v belčove dieťa tíško usínalo.

Pieseň doma, pri potôčku, či na lúčnej stráni, 
znela často a ľúbezne. 
Taký dar dnešku chýba veľmi,
aj preto dušu tratíme. 

Počuť melódie dávne je potecha,
mám ich veľmi rada.
Ak mať takýto dar deťom zanechá, 
bude to pýcha národa. 

Prečo o tom píšem? Dôvod je prostý. Vidieť úhľadným písmom
zapísaných viac ako 200 piesní a počuť ich melódie, ktoré vie
ešte stále zaspievať ich zapisovateľka, si to určite zaslúži. 
Zároveň chcem poďakovať za takéto informácie a im podobné
rozprávania o našej minulej ale i súčasnej kultúre. Mená všet-
kých, ktorí obohacovali a obohacujú kultúru našej obce sa
postupne dozviete. Zároveň odkazujem všetkým, čo chcú vypo-
vedať svoje životné príbehy, zaujímavosti z rôznych prostredí, že
stačí povedať: „ ......, príď, poviem Ti niečo.“

Ing. Alojz Krajči, kronikár obce

CHLIEB NÁŠ KAŽDODENNÝ

Výber rôznych voňavých chlebov je v súčasnosti taký, že aj
nároční gurmáni si môžu pochutnať na tomto dennom pokrme.
Niekedy stačí iba prechádzať okolo pekárne Sezam na Potočnej
ulici a vôňa priam dráždi zahryznúť do čerstvého chlebíka. 
Vážim si prácu všetkých, ktorí denne, už skoro ráno pracujú, aby
bol čerstvý chlebík ráno na stoloch v našich rodinách. Zvlášť po
tom, čoho som bol v nemenovanej pekárni svedkom. Bol to skvelý
zážitok, hoci trval iba pár sekúnd. 
Viem, čo je profesionálny vzťah k remeslu, ktoré človek mimo rúk
vykonáva aj srdcom. Sú to šťastní ľudia a takého som v predveľko-
nočnom čase stretol. Čerstvý požadovaný chlebík mi podávali
ruky, ktoré si svoje „dielo“ vážia. Prečo? 
Pri balení chlebíka som utrúsil, že mám vlastnú nákupnú tašku a
preriekol som sa: „... šetrite plastovými kapsičkami.“ Odpoveď
bola strohá, ale bolo v nej cítiť hlboký vzťah tvorcu  k tovaru,
ktorý mi predával. Stačili iba sekundy na vyrieknutie: „Aby Vám
ani zrniečko sezamu z chlebíka neodpadlo, preto Vám chlebík
balím.“ 
V týchto slovách, mimo toho, že bolo cítiť človečinu, som sa pre-
svedčil, ako je potrebné k práci rúk priložiť aj srdce, profesionálne
srdce. Som rád, že máme aj takýchto ľudí. 

Ing. Alojz Krajči, kronikár obce

Aby sme mohli poznať, čo je pravda, musíme zomrieť. Pokiaľ je
duša v zajatí tela, nemôže poznať, čo je pravda vo vesmírnych
priestoroch. Až po smrti, keď je duša z puta tela uvoľnená,
pochopí súvislosti o pravde.

(Veľký piatok, relácia o Ježišovi, Slovenský rozhlas, 21.4.2000)
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Vážení športoví priatelia, 
v sobotu 24.3.2007 sa skončil 9. ročník bas-
ketbalovej miniligy. V krátkosti vás poinfor-
mujem o priebehu a výsledkoch tejto súťaže. 
V tomto roku sa zúčastnilo miniligy 9 druž-
stiev, čo je najviac v doterajšej histórii.
Zápasy sa hrali v športovej hale. Hracie dni
boli sobota a nedeľa popoludní. Počas 6
víkendov prebiehala súťaž nasledovne:
najskôr sa odohralo základné kolo – každý
s každým. Po tomto kole bola tabuľka na
prvých štyroch miestach veľmi vyrovnaná,
keď o umiestnení rozhodovali len vzájomné
zápasy a družstvá mali rovnaký počet
bodov.
Na 1. mieste bol Jameson – 15 bodov,
2. miesto Delfín – 15 bodov,
3. miesto Šumienky – 14 bodov
a 4. miesto Zasaspolu – 14 bodov. 
Potom hrali medzi sebou Jameson – Zasa-
spolu a Delfín – Šumienky o postup do finále.
Tieto zápasy mali veľmi dobrú úroveň a boli
veľmi vyrovnané. Do finále sa prebojovali
družstvá Jameson a Delfín. Vo finále už
jasne dominovalo družstvo Jameson, keď
zvíťazilo 86:48. Tretie miesto si vybojovalo
družstvo Zasaspolu víťazstvom nad Šumien-
kami 72:69. 
Družstvá na 5.- 8. mieste hrali o konečné
umiestnenie medzi sebou a celková tabuľka
po skončení súťaže vyzerá takto: 
1. miesto: Jameson
2. miesto: Delfín
3. miesto: Zasaspolu
4. miesto: Šumienky
5. miesto: Aďa v tíme
6. miesto: Red Bull
7. miesto: Basketbalisti
8. miesto: BK Nemšová
9. miesto: Sušáky 
Najlepším strelcom súťaže sa stal Heštera
s 330 strelenými bodmi.
Po skončení finálového zápasu ešte prebe-
hla súťaž v streľbe trestných hodov, ktorú
vyhral hráč BK Nemšová Daniel Prielesan

a v súťaži trojbodových hodov zvíťazil Heleš
z družstva Jameson. 
V sobotu 24.3.2007 sme sa po skončení
súťaže stretli na spoločnom posedení v kul-
túrnom dome, kde prebehlo zhodnotenie
súťaže a boli odovzdané ceny najlepším
družstvám a hráčom. Putovný pohár za
víťazstvo získalo družstvo Jameson (na
fotografii). 
Celkovo možno hodnotiť tento ročník ako
najlepší, nielen z toho dôvodu, že sa na
ňom zúčastnili najviac družstiev, ale i vyš-
šou úrovňou hry oproti iným ročníkom. Dve
nové družstvá, ktoré sa prihlásili do súťaže
– Aďa v tíme z Novej Dubnice a BK Nemšová
boli zložené z mladých hráčov vo veku 17-
21 rokov a odohrali medzi sebou vyrovnané
zápasy aj s našimi mladými hráčmi z druž-
stiev Basketbalistov a Sušákov. 
Záverom chcem poďakovať všetkým hráčom
za predvedené výkony a dúfam, že o rok sa
stretneme v podobnom zložení na okrúhlom
10. ročníku našej miniligy. 

Zdenko Lipták

UŽ ŠTVRTÝ ROČNÍK

Dňa 28.4.2007 sa uskutoční v športovej hale už štvrtý ročník turnaja starých pánov vo
futbale o Pohár starostu obce.

Aj takto si chceme na poli športovom pripomenúť náš vstup
do EÚ a nadviazanie priateľských stretnutí a družby s oby-
vateľmi mesta Brumov-Bylnice. Doteraz ešte nie sú uzatvo-
rené prihlášky mužstiev, ale ako tradične predpokladá sa
štart dvoch domácich a dvoch až troch mužstiev zo sused-
nej Moravy. 

Tento drobný oznam nech je súčasne pozvánkou aj pre
našich fanúšikov, aby svojou účasťou na tomto športovom,
ale aj spoločenskom podujatí zvýraznili chvíle prichádzajú-
ceho mája. Ing. Ivan Horný 

VIA REGNI

- KRÁĽOVSKÁ CESTA

Vieme, že Kráľovská cesta bola pri budo-
vaní novej štátnej cesty I/57 rozkúskovaná
v úseku od Kremeničnej cez ulicu Špor-
tovcov až pod Drahy. Už od roku 1953
neprechádza ani stredom cementárne.
Bola to skvelá myšlienka ajej realizácia
premávku v tomto úseku podstatne zjed-
nodušila a hlavne zrýchlila. 
Prvý, pôvodný úsek Kráľovskej cesty má
nový názov. Je tu Skalická ulica. Dlho tu v
týchto historických miestach „Za vodou“
bol úsek cesty so zlým povrchom. 
Významná zmena sa „Za vodou“ dosiahla
postupne. Chýba stará krčma, pribudli
havarijné stavby, ale zároveň si tu vybudo-
vali vzhľadné a účelné obydlia snaživí
majitelia. K pozitívnym zmenám patrí i nový
asfaltový koberec, aký doteraz Kráľovská
cesta nikdy nemala, čo by sa iste páčilo i
bývalým županom trenčiansko-liptovskej
stolice. Veď tadiaľto v minulosti (do roku
1838) koňmo prechádzali až do Brumova
a Vsetína, kde mali svoj hrad a majetky. 

Ing. Alojz Krajči, kronikár obce 

9. ROČNÍK BASKETBALOVEJ MINILIGY

LIPOVEC - noviny obce Horné
Srnie. Zodpovedný redaktor Ing. Jolana
Hiklová, www.hornesrnie.sk. Registrácia:
Okresný úrad Trenčín č. 120-456/1992-
RK.
Tlač: DIGITAL GRAPHIC Trenčín

INFORMÁCIA

PRE OBČANOV

Na základe usmernenia Ministerstva
vútra  SR č. SVS-218-2007/02707 zo
dňa 13.3.2007 sa za  každé vydanie
potvrdenia o pobyte vyberá správny
poplatok 100,– Sk podľa položky 8 prí-
lohy zákona NR SR č. 145/1995 Z.z. o
správnych poplatkoch v znení neskor-
ších predpisov. To znamená, že správ-
ny poplatok sa platí aj za potvrdenie o
pobyte k vybaveniu prvého občianske-
ho preukazu pre 15-ročných občanov,
pri zmene pobytu pri presťahovaní, pri
prihlásení k pobytu, teda aj v tých prí-
padoch, kde sa doteraz pri vydaní
potvrdenia poplatok neplatil.

A. Polomová
evidencia obyvateľov OcÚ
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